
Zasedání rady obce Zvole dne 4.8.2011 - Č. 14

Přítomni: Ing. Miroslav Stoklasa, Ing. Lubomír Duda, Ing. Pavel. Koudelka,
Omluveni: Marek Novák, Luboš Hrachovec
Hosté: MUDr. Soňa Hájková, PhDr. Ondřej Neff

Program jednání:

1) Problematika lesa - nabídky na taxátora
2) Proplacení úprav rozpočtu na polyfunkční dům a úprav projektu na ozelenění

přístavby hřbitova

Zasedání zahájil starosta obce Ing. Stoklasa. Program zasedání byl schválen všemi
členy rady.

I
1) Starosta obce informoval přítomné, že z 8 obeslaných firem obdržel 2 obálky

s nabídkami (od ing. Pavla Remsy a LESOPROJEKTU VÝCHODNí ČE1CHYs.r.o.) a 2
e-mailové odpovědi na poptávku (od LESOPROJEKTU HRADEC KRÁLOVÉ a
PLZEŇSKÉHO LESOPROJEKTU a.s. - odmítnutí nabídky). Odpověd' došlá e-
mailem byla vyřazena z dalšího výběru, protože nesplňovala požadovaná formální
kritéria. , , v !
Obálky s nabídkami LESOPROJEKTU VYCHODNI CECHY a ing. Pavla Remsy byly
otevřeny a prohlédnuty. Rada obce spolu se zástupci komise na o~hranu lesa po
prohlídce obou nabídek konstatovala, že obě splňují formální požadavky a budou
zařazeny do dalšího výběru. Komise na ochranu lesa obdrží kopie základních částí
obou nabídek k podrobnému prostudování. Dne 18.8. bude proveden na jednání
rady obce spolu s komisí výběr taxátora.
Pan Ondřej Neff informoval radu obce o předběžných výsledcích auditu lesa. Podle
jeho informací se množství vytěženého dřeva shoduje s množstvím vykázaným
nájemcem p. Tomkem, předpokládaný zisk nájemce z obecních IJsů za 4 roky
hospodaření je 0,5mil Kč, což je přibližně 10tisíc Kč měsíčně a obecní lesy
z důvodu nepříznivých pěstebních podmínek nejsou lesy s možným ekonomickým
výnosem - potřeba dotování hospodaření. Členy komise bylo přislíbeno zveřejnění
zadaného auditu po jeho obdržení.
Na jednání rady obce dne 18.8. bude projednáno pololetní hlášení p. Tomka o
činnosti v lese.

2) Starosta obce předložil radě požadavek na proplacení nákladů spojených s nutnou
úpravou rozpočtu projektu polyfunkčního domu ve výši 6000,00 Kč. Dále předložil
požadavek na proplacení nákladů spojených s úpravou projektu ozelenění
přístavby hřbitova ve výši 14400,00 Kč. Úpravy bylo nutné provést, aby oba
projekty mohly být zařazeny do jednání o možném přidělení dotací. Oba úkony byly
projednány stavební komisí, která radě doporučila jejich schválení. Rada
jednomyslně rozhodla tyto částky proplatit a pověřuje starostu obce jejím
zajištěním.

Zapsal: Ing. Lubomlr Dudar;)A&4
Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Stoklasa, ing. Pavel Koudelka



Usnesení Rady obce Zvole ze dne 4.8.2011 - č. 14

I
1.14.2011 Rada obce schvaluje jednomyslně proplacení nákladů na úpravu rozpočtu

projektu polyfunkčního domu ve výši 6000,00 Kč a úpravu projektu
ozelenění přístavby hřbitova ve výši 14400,00 Kč.

(LJ,- ~
Ing. Miroslav Stoklasa

starosta obce
Ing. Lubomír Duda

místostarosta obce


